- 2 -
- 2 -

	UNION INTERNATIONALE DES TÉLÉCOMMUNICATIONS
Bureau de la normalisation
des télécommunications
	[image: image1.wmf]



Genève, le 13 janvier 2004

	Réf:
	Addendum 1 à la
Lettre collective TSB 7/13


	

	Tél:
	+41 22 730 5994
	

	Fax:
E-mail:
	+41 22 730 5853
tsbsg13@itu.int
	-
Aux administrations des Etats Membres de l'Union, aux Membres du Secteur UIT-T et aux Associés de l'UIT‑T participant aux travaux de la Commission d'études 13


	Objet:
	Réunion de la Commission d'études 13
Genève, 3 - 12 février 2004


Madame, Monsieur,

1
J'ai l'honneur de vous informer que le projet de révision de la Recommandation Y.1711 a fait l'objet d'observations importantes pendant la période d'examen additionnel indiquée dans l'annonce TSB AAP‑68 du 16 décembre 2003.

En conséquence, conformément au  § 4.6 de la Recommandation A.8 de l’UIT-T, cette Recommandation révisée sera soumise pour approbation à la réunion de la Commission d'études 13 qui se tiendra du 3 au 12 février 2004, ainsi que mentionné dans l'annonce TSB AAP‑69 du 16 janvier 2004.

2
Le projet d'ordre du jour reproduit dans l'Annexe 1 de la Lettre collective TSB 7/13 est modifié en conséquence (voir à cet égard le nouveau point 12 de l'annexe ci-jointe).

Veuillez agréer, Madame, Monsieur, l'assurance de ma considération distinguée.

H. Zhao
Directeur du Bureau de la
normalisation des télécommunications

Annexe: 1

ANNEX
(to TSB Collective-letter 7/13 - Addendum 1)

Draft agenda for the sixth meeting of ITU-T Study Group 13
(Multi-protocol and IP-based networks and their internetworking)

Geneva, 3 – 12 February 2004

1.
Opening of the meeting
2.
Approval of the agenda

3.
TSAG issues of concern to Study Group 13

4.
Reports on activities since the July-August 2003 SG 13 meeting


4.1
Rapporteur activities


4.2
JRG-NGN


4.3
New Questions drafting


4.4
Workshops

5.
Approval of the work plan for the meeting (see Annex 2)

6.
Rapporteur matters

7.
Conduct and facilities available for the meeting

8.
Document allocation

9.
Objectives and guidelines for the meetings of Working Parties and ad-hoc groups (including drafting of new / revised Questions)

10.
Approval of Working Party and ad-hoc group reports

11.
Planning for the participation of Study Group 13 at workshops and seminars

12. 
Approval of Recommendation Y.1711 in accordance with the rules of Recommendation A.8 of WTSA‑2000 (see AAP announcement 69 of 16 January 2004: http://www.itu.int/itudoc/itu-t/aap/announce/069.html)

13.
Approval of Recommendations under the TAP (TSB Circ 191)
14.
Consent of Recommendations in accordance with the rules of Recommendation A.8 of WTSA-2000 

15.
Approval of texts (Appendices, Supplements,...) if any

16.
Updating of the Study Group 13 work programme

17.
Liaison and interaction with other groups

18.
Future activities

19.
Miscellaneous

20.
Closing of the meeting 
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